
Folketingets Retsudvalg

Dato: 27. juni 2011

Under henvisning til Folketingets Retsudvalgs brev af 26. maj 2011

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 952

(REU Alm. del). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen 

Dehnhardt (SF)

Spørgsmål nr. 952:

”Hvor mange kommuner har bedt om muligheden for elektronisk overvåg-

ning (fodlænke) siden lovens ikrafttræden?”

Svar:

Kommunerne fik pr. 1. juli 2010 mulighed for at træffe afgørelse om elektro-

nisk overvågning af unge i forbindelse med en afgørelse om et såkaldt un-

gepålæg. 

Jeg kan oplyse om, at hverken Socialministeriet, Direktoratet for Kriminalfor-

sorgen, som står for den tekniske understøttelse af overvågningen, eller KL 

har modtaget konkrete henvendelser fra kommuner, som ønsker at benytte 

sig af elektronisk overvågning. 
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